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Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „Zašto nije formirana agencija za pasivnu podbilancu, iako 

su natječaji i formalno-pravne radnje okončane prije 12 mjeseci?“ 

 


